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ZM č. 6/2022 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva 

městyse Štěchovice konaného v MFC Štěchovice 

12. 12. 2022 od 18:00 hodin 

 

Program zasedání zastupitelstva městyse Štěchovice dne 12. 12. 2022: 

1. Uvítání  
2. Volba zapisovatele 
3. Volba mandátové komise 
4. Volba ověřovatelů zápisu 
5. Schválení programu 
6. Schválení návrhu rozpočtové změny č. 4/2022 
7. Projednání návrhu rozpočtu ZŠ Štěchovice 
8. Projednání návrhu rozpočtu MŠ Štěchovice 
9. Projednání obdržených žádostí o finanční podporu spolků v roce 2023 
10. Schválení návrhu rozpočtu městyse Štěchovice na rok 2023 
11. Projednání žádosti a záměru prodeje pozemku st. č. 1301 v k. ú. Štěchovice u Prahy o za-

psané výměře 3 m2 
12. Projednání žádosti a záměru prodeje pozemku p. č. 629/65 v k. ú. Štěchovice u Prahy o za-

psané výměře 40 m2 
13. Opětovné projednání – schválení prodeje pozemku st. č. 488 o zapsané výměře 5 m2 v k. ú. 

Štěchovice u Prahy  
14. Opětovné projednání – schválení prodeje pozemku p. č. 288/15 o zapsané výměře 85 m2 

v k. ú. Štěchovice u Prahy odděleného z p. p. č. 288/1 
15. Schválení prodeje pozemku st. č. 486 v k. ú. Štěchovice u Prahy  
16. Projednání nabídky k odkoupení nemovitosti, uplatnění předkupního práva k nemovitosti Ště-

chovice č. e. 236 
17. Projednání a schválení OZV č. 3/2022 o místním poplatku za obecní systém odpadového hos-

podářství 
18. Schválení aktualizovaného plánu financování obnovy majetku vodohospodářské infrastruktury 

městyse Štěchovice 
19. Ostatní, informace 
20. Diskuse 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomni: Kateřina Rožníčková, Jiří Malý, Jaroslava Marková, Pavel Zeman, Antonín Adam, 
Vladimír Bureš, Josef Dolanský, Helena Vomáčková, David Břicháček, Olga 
Procházková, Stanislav Žemlička 

Omluveni: Matěj Knap Srb, Petr Schejbal, Miloslava Vlková, Hana Králíková  
 

1. Uvítání 
Zasedání Zastupitelstva městyse Štěchovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:05 hodin starostkou městyse Štěchovice Kateřinou Rožníčkovou (dále jako 
„předsedající“). 
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatovala, 
že přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 15 všech členů zastupitelstva), 
takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
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2. Volba zapisovatele 
Předsedající navrhla určit zapisovatelem zápisu Olgu Procházkovou 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se:1 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje zapisovatelem jednání Olgu 
Procházkovou. 
 

3.1. Volba mandátové komise 
Předsedající navrhla určit členem mandátové komise pana Bureše 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje jako člena mandátové komise pana 
Bureše. 

 

3.2. Volba mandátové komise 

Předsedající navrhla určit členem mandátové komise pana Břicháčka 

Hlasování 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje jako člena mandátové komise pana 
Břicháčka. 
 

 

4.1. Volba ověřovatele zápisu 
Předsedající navrhla určit ověřovatelem zápisu pana Malého 

Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje ověřovatelem zápisu pana Malého. 
 

4.2. Volba ověřovatele zápisu 

Předsedající navrhla určit ověřovatelem zápisu pana Žemličku. 
Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje ověřovatelem zápisu pana Žemličku. 
 
5. Schválení programu 

Návrh na doplnění programu o body: 
19.1. Projednání žádosti paní Zachařové o vzdání se odměny za člena sociální a 
kulturní komise 

19.2. Schválení ošatného pro oddávající starostku a matrikářku 

19.3. Schválení vyřazení majetku MŠ Štěchovice – odprodej myčky a sporáku 

Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje navržený program jednání doplněný 
o body jednání č. 19.1., 19.2. a 19.3. 
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6. Schválení návrhu rozpočtové změny č. 4/2022 

Příloha č. 1 
Úpravy přednesl pan Adam. Finanční výbor doporučuje schválit rozpočtové opatření č. 4/2022. 
Předpokládá se, že rozpočet roku 2022 bude s ohledem na nerealizované investice vyrovnaný. 
Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje rozpočtovou změnu č.4/2022. 
 

 

7. Projednání návrhu rozpočtu ZŠ Štěchovice na rok 2023 

Příloha č. 2, návrh financování vybavení IT z rezervního fondu školy (ve výši rezervního fondu 
390tis. Kč). Rozpočet zahrnuje investice spočívající ve výměně osvětlení v tělocvičně, opravy, 
kompletní výměny a čištění podlah, toalety v podkroví, servis oken (těsnění, seřízení). 
Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje rozpočet ZŠ Štěchovice na rok 2023 
včetně přílohy střednědobého výhledu let 2024 a 2025 s tím, že IT budou financovány 
z rezervního fondu školy. Celková výše příspěvku městyse Štěchovice 3.104.800,– Kč. 
 

 

8. Projednání návrhu rozpočtu MŠ Štěchovice na rok 2023 

Příloha č. 3, rozpočet zahrnuje investice spočívající v kompletní výmalbě a výměně podla-
hových krytin (lina) 
Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje rozpočet MŠ Štěchovice na rok 2023 
včetně přílohy střednědobého výhledu let 2024 a 2025. Celková výše příspěvku městyse 
Štěchovice 1.195.000,– Kč. 
 

 

9. Projednání obdržených žádostí o finanční podporu spolků v roce 2023 

Rada městyse Štěchovice provedla kontrolu přijatých žádostí i vyúčtování roku 2022. Ze 
žádostí byl vyřazen Slapský kulturní spolek pro nedodání kompletních podkladů. Charita Starý 
Knín je podporována v rámci smlouvy o spolupráci. Mimo tyto finanční podpory městys 
Štěchovice podporuje jednotlivé organizace dalšími aktivitami – snížené nájemné v MFC, kurt, 
posilovna, podpora plesů formou poukazů apod. Celkově městys Štěchovice obdržel žádosti 
ve výši 1.135.005,– Kč. 
 

 

9.1. Český rybářský svaz, MO Štěchovice 

Žádost o 40 tis. Kč – kroužek mladých rybářů, letní tábor 
Doporučení Rady městyse: 30 tis. Kč 

Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci ČRS ve výši 30 tisíc Kč. 
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9.2. osada SKOT 

Žádost o 20 tis. Kč – kulturní a sportovní akce 

Doporučení Rady městyse: 20 tis. Kč – zajištění kulturních akcí v Třebenicích 

Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci osadě Skot ve výši 20 tisíc Kč. 
18:17 hodin – přichází pan Dolanský, počet hlasujících 11. 

 

 

9.3. SDH Štěchovice 

Žádost o 45 tis. Kč – na spoluúčast při dotaci na pořízení nové motorové stříkačky 

Doporučení Rady městyse: 55 tis. Kč (45 tis. spoluúčast na dotaci + 10 tis. Kč mladí hasiči) 
Paní starostka poděkovala panu Malému za zpracování žádosti o dotaci za SDH Štěchovice. 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci SDH Štěchovice ve výší 55 tisíc 
Kč. 
 

 

9.4. SDH Masečín 

Žádost o 25 tis. Kč – podpora chodu spolku, akce, mladí hasiči 
Doporučení Rady městyse: 25 tis. Kč 

Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci SDH Masečín ve výši 25 tisíc 
Kč. 
 

 

9.5. Vltavan Štěchovice 

Žádost o 100 tis. Kč (kulturní, společenské akce + oslavy 125 let od založení spolku) 

Doporučení Rady městyse: 50 tis. Kč 

Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci spolku Vltavan ve výši 50 tisíc 
Kč. 
 

 

9.6. TJ Sokol Masečín 

Žádost 100 tis. Kč – údržba, sportovní a kulturní akce, oprava budovy – nutno oddělit jako 
každý rok 

Doporučení Rady městyse: 35 tis. Kč podpora spolku (oprava budovy v majetku obce bude 

řešena přes rozpočet obce) 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci pro TJ Sokol Masečín ve výši 
35 tisíc Kč. Investice / oprava budovy bude řešena z rozpočtu městyse. 
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9.7. TJ Štěchovice 

Žádost o 180 tis. Kč – finanční podpora sportovní činnosti oddílů a částečné zajištění údržby 
areálu 

Doporučení Rady městyse: 25 tis. Kč na podporu jednotlivých oddílů, areál je pronajat a 
údržbu má zajišťovat nájemce. 

Dle nových informacích pana Broulíka nebude již areál v roce 2023 pronajat soukromé 
osobě. 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci TJ Štěchovice ve výši 25 tisíc 
Kč pro jednotlivé oddíly. Další finance budou projednány na dalším jednání. 
 

 

9.8. Petr Klusák 

Žádost o 20 tis. Kč – tenisová škola Štěchovice, příměstský tábor, tenisový turnaj pro děti 
Doporučení Rady městyse: 5 tis. Kč 

Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci panu Klusákovi ve výši 5 tisíc 
Kč. 
 

 

9.9. Centrum sociálních služeb Hvozdy 

Žádost o 30 tis. Kč – podpora sociálních služeb, pomoc pro konkrétního občana v nouzi 
Doporučení Rady městyse: prověření žádosti, starostka bude informovat zastupitele 

Starostka žádost prověřila, návrh podpora sociálních služeb ve výši 15 tis. Kč. 
Hlasování 
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 3 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci CSSH ve výši 15 tisíc Kč. 
 

 

9.10. Římskokatolická farnost Štěchovice 

Žádost o 150 tis. Kč – úprava veřejného prostranství před kostelem, vytvoření místa pro 
obřady – občanské, rozloučení při úmrtí, vítání občánků  
Doporučení Rady městyse: 100 tis. Kč 

Návrh: Pan farář připraví projekt a uzavření smlouvy bude předcházet schválení projektu 

(veřejná diskuse) 

Hlasování 
Pro: 8 Proti: 2 Zdržel se: 1 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje dotaci ŘKF Štěchovice ve výši 100 
tisíc Kč. Uzavření smlouvy bude předcházet schválení projektu (veřejná diskuse). 
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9.11. Rodinné centrum HraDítko 

Žádost o 40 tis. Kč – spoluúčast na dotaci, pokud neuspějí, budou financovat akce z těchto 
zdrojů. 
Doporučení Rady městyse: 0 tis. Kč – městys Štěchovice podporuje rodinné centrum 
celoročním snížením nájemného. 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice zamítá žádost o dotaci rodinnému centru 
HraDítko. 
Bude provedeno prověření a vyčíslení podpory v nájmu, energiích a dalších oblastech. 
 

 

9.12. MAS Brdy Vltava 

Žádost o 119.114,– Kč  
Doporučení Rady městyse: návrh na zamítnutí z důvodu financování sociálních služeb přes 
Farní charitu Starý Knín 

Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice zamítá žádost o dotaci MAS Brdy Vltava. 
 

 

9.13. Rezerva 

Cihlafest, linka bezpečí apod. Návrh 20 tis. Kč. 
Hlasování 
Pro: 11  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje rezervu na rok 2023 ve výši 20 tisíc 
Kč. 
 

 

10. Schválení návrhu rozpočtu městyse Štěchovice na rok 2023 

Zařazení odsouhlasených rozpočtů ZŠ, MŠ, spolků. 
Pan Adam představuje jednotlivé investiční akce na rok 2023. Přes vysokou inflaci se 
zastupitelstvo i přes 15% navýšení cen dodavatelů dohodlo nezvyšovat poplatek za odpad a 
vodné a stočné. Pro další roky bude ovšem navýšení nezbytné. 
Příloha č. 4 

Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje rozpočet městyse Štěchovice na rok 
2023 včetně odsouhlasených rozpočtů MŠ, ZŠ a spolků. 
 

 

11. Projednání žádosti a záměru prodeje pozemku st. č. 1301 v k. ú. Štěchovice 
u Prahy o zapsané výměře 3 m2 

Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 



7 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje záměr prodeje pozemku st. č. 1301 
v k. ú. Štěchovice u Prahy o zapsané výměře 3 m2. 
 

 

12. Projednání žádosti a záměru prodeje pozemku p. č. 629/65 v k. ú. Štěchovice 
u Prahy o zapsané výměře 40 m2 

(Třebenice) 
Hlasování 
Pro: 0 Proti: 10 Zdržel se: 1 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice neschvaluje záměr prodeje pozemku p. č. 
629/65 v k. ú. Štěchovice u Prahy o zapsané výměře 40 m2 
 

 

13. Opětovné projednání – Schválení prodeje pozemku st. č. 488 o zapsané výměře 
5 m2 v k. ú. Štěchovice u Prahy  
(Pozemek pod chatou.) Na minulém jednání bylo odloženo z důvodu informace od paní Vlkové 
o rekonstrukci objektu a černé přístavbě. Stav byl prověřen, přístavba je dle snímků z ortofoto 
map dostupných na cuzk.cz od roku cca 1970. Současní majitelé prováděli pouze rekonstrukci, 
která dle konzultace SÚ nepodléhala žádnému souhlasu ani ohlášení. Majitelé byli na 
nesrovnalost upozorněni. Odhad ceny: 3.300,– Kč/m2 
Žadatelé Nyč Jiří a Nyčová Hofmanová Renáta 
Návrh: cena 3.300,– Kč/m2 
Protinávrh: návrh na odložení (až odkoupí od Lesů ČR, prodáme též). 
Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 2 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje odložení projednání schválení prodeje 
pozemku st. č. 488 o zapsané výměře 5 m2 v k. ú. Štěchovice u Prahy. 
 

 

14. Opětovné projednání – Schválení prodeje pozemku p. č. 288/15 o zapsané 
výměře 85 m2 v k. ú. Štěchovice u Prahy odděleného z p. p. č. 288/1 (zahrada k nemovitosti 
viz předchozí bod) 
Žadatelé Nyč Jiří a Nyčová Hofmanová Renáta 
Návrh: cena: 3.300,– Kč/m2 
Protinávrh: odložení  
Hlasování 
Pro: 8 Proti:  Zdržel se: 3  

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje odložení schválení prodeje pozemku 
p. č. 288/15 o zapsané výměře 85 m2 v k. ú. Štěchovice u Prahy odděleného z p. p. č. 288/1. 
 

 

15. Schválení prodeje pozemku st. č. 486 v k. ú. Štěchovice u Prahy (pozemek pod 
garáží) 
Žadatel: Nyčová Hofmanová Renáta  
Návrh: cena: 3.300,– Kč/m2 
Hlasování 
Pro: 9 Proti: 2 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje prodej pozemku st. č. 486 v k. ú. 
Štěchovice u Prahy (pozemek pod garáží) za cenu 3.300,– Kč/m2, žadatel: Nyčová Hofmanová 
Renáta. 
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16. Projednání nabídky k odkoupení nemovitosti, uplatnění předkupního práva 
k nemovitosti Štěchovice č. e. 236 

Návrh na zamítnutí. 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice neschvaluje odkoupení nemovitosti – 
neuplatňuje předkupní právo k nemovitosti Štěchovice č. e. 236. 
 

 

17. Projednání a schválení OZV č. 3/2022 o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství  
Návrh výše poplatku 1.000,– Kč/rok, 200,– Kč úleva trvale hlášeným občanům 

 

17.1. Protinávrh: 1.200,– Kč/rok, 300,– Kč úleva trvale hlášeným občanům  
Hlasování  
Pro: 3 Proti: 5 Zdržel se: 3 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice nepřijalo v tomto bodě usnesení. 
 

17.2. Hlasování – původní návrh 1000,– Kč/rok, 200,– Kč úleva trvale hlášeným občanům 

Pro: 10 Proti: 1 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje OZV č. 3/2022 o místním poplatku za 
obecní systém odpadového hospodářství – poplatek činí 1.000,– Kč /rok s úlevou 200,– Kč 
pro trvale hlášené občany.  
 

 

18. Schválení aktualizovaného plánu financování obnovy majetku vodohospodářské 
infrastruktury městyse Štěchovice 

Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje aktualizovaný plán financování 
obnovy majetku vodohospodářské infrastruktury městyse Štěchovice. 
 

 

19. Ostatní, informace 

19.1. Projednání žádosti paní Zachařové o vzdání se odměny za výkon funkce člena 
sociální a kulturní komise. Ze zdravotních důvodu se paní Zachařová nebude moci v roce 
2023 účastnit všech akcí a schůzek. 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje žádost paní Zachařové o vzdání se 
odměny za výkon funkce člena sociální a kulturní komise. 
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19.2. Schválení ročního ošatného pro oddávající starostku a matrikářku ve výši 50 tisíc 
resp. 20 tisíc. Paní starostka doplňuje, že částka nemusí být nutně vyčerpána v příštím 
roce a může být převedena do dalších let. 
Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje roční ošatné pro oddávající starostku 
(ve výši 50 tisíc Kč) a matrikářku (ve výši 20 tisíc Kč). 
 

 

19.3. Schválení vyřazení majetku MŠ Štěchovice – odprodej myčky a sporáku za cenu 
10 tisíc Kč. 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje vyřazení majetku MŠ Štěchovice a 
následný odprodej myčky a sporáku za cenu 10 tisíc Kč.  
 

 

20. Diskuse 
- Dopravní uzavírky – o Masečíně nejsou žádné upřesňující informace, uzavření slapské 

přehrady 2026/2027, uzavření mostu Dr. E. Beneše není známo – diskuse o termínech. 
- Dotaz pana Zemana na paní ředitelku Markovou – z jakého důvodu šíří informace, že 

zřizovatel jí zakázal doplňkovou činnost (vaření knedlíků) – paní Marková prohlašuje, 
že nic takového nikdy neřekla, že sice ruší vaření knedlíků, ale z důvodu nákladů. Pan 
Zeman doplňuje, že tyto informace obdržel od jednoho z odběratelů jako stížnost na 
zřizovatele a žádá paní Markovou, aby tyto informace neuváděla.  

- Dotaz paní Vomáčkové na řešení situace, jestli bude 14 odkladů, jak prezentuje paní 
ředitelka – nultý ročník ZŠ? Detašované pracoviště? Odpověď paní ředitelky, že jasno 
bude až 31. 5. 2023. Dále reagovala paní starostka, že toto je dnešní nová informace, 
která bude předána paní ředitelce ZŠ a je potřeba ji řešit s předstihem a ne v červnu. 
Paní Vomáčková doplňuje, že je nutné děti připravovat a hovořit s rodiči na toto téma. 

- pan Dolanský požaduje podklady na vyčíslení nájmu spolku HraDítko  
- paní Rožníčková prohlašuje směrem k paní Markové, že nikdo nechce paní ředitelku 

MŠ odvolat, tak jak je ze strany paní ředitelky prezentováno nejen v MŠ, ale i na 
veřejnosti – její uzávěrku se snažíme vyřešit a účetní nedostatky také – nikdo neplánuje 
odvolání, přestože pochybení na odvolání bylo několik (doplnil pan Zeman). Paní 
starostka nechávala nad rámec své práce a ve volném čase zpracovávat rozbory a 
návrhy nápravných opatření. Paní ředitelka vysvětluje příčinu chybného účtování ze 
strany paní účetní  

- Paní Procházková potvrzuje, že odvolání rada ani zastupitelstvo neřešilo a odmítá 
poslouchat, že se chystá na místo paní ředitelky a že je vše předem domluvené, jak 
prohlašuje paní ředitelka MŠ po Štěchovicích. Toto potvrzuje pan Zeman, Žemlička, 
Adam. 

- Paní Marková se dotazuje, zda už městys obdržel rozhodnutí o výši přidělené dotace 
z SFŽP na vybavení kuchyně, zatím ne 

- Pan Žemlička zve do Třebenic na předvánoční setkání 17. 12. 2022 v 17 hodin. 
Diskuse veřejnost: - pan Čapek za finanční výbor upozorňuje na povinnost neustále zvyšovat 
výši vodného a stočného – paní starostka a pan místostarosta vysvětlují, že chyba nevznikla 
(dle kalkulací a konzultací s VHS Benešov, zisk je kumulován na zvláštním účtu dle podmínek). 

- Školení RUD v Poslanecké sněmovně – měly by přijít ještě skoro 4 miliony – zvážit, jak 
investovat  

- v březnu kontrola v MŠ – bude narovnané účetnictví 
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- pan Pilík se dotazuje, kde získala Rada informaci, že hřiště a objekt bude pronajatý i 
v roce 2023 – usoudila tak na základě roku 2022 – diskuse o smlouvách s hospůdkou 
na hřišti, se Strabagem, vyúčtování – debata nad odložením příspěvku – smlouvy a 
výroční zprávy budou dodány do týdne. Paní Rožníčková doplňuje, že když v minulosti 
nebyl areál pronajat, byla dotace ze strany obce poskytována na provoz a opravy ve 
výši průměrně 250 tis. Kč, ze strany TJ toto nebylo nikdy prezentováno, právě naopak. 
Paní starostka zmiňuje opravy, které obec v minulosti financovala – tribuny, střechu, 
dveře, toalety… V letošním roce obec navštívili zástupci Povltavské akademie a tyto 
informace jim byly předány (výše příspěvků, z jakého důvodu je dotace ponížená a co 
bylo hrazeno z dotací let minulých). 

 
 

 
Jednání ukončeno v 19:57. 
Zapsala: Olga Procházková 
 

 
 
 
 
 ……………………………………… …………………………………… 
 Kateřina Rožníčková – starostka Pavel Zeman – místostarosta 
 
 
 
 
 
 
          ……………………………………… …………………………………… 
 Stanislav Žemlička – ověřovatel zápisu Jiří Malý – ověřovatel zápisu 


